
 

 

 
Referat fra bestyrelsesmøde i Waingunga Stammen 
Den 20. marts 2025 kl. 19.00 på Poulholm 
 
 
Afbud: Ditte og Freia  
 

 
 
 

# Emne Referat 

1 Godkendelse af 
dagsorden 

Ok. 

2 Evaluering af 
grupperådsmøde 

Næste gang til tilmeldingsfristen være lidt før, så der 
er tid til bestilling. Ca. 70-80 personer. 
Valgte på grupperådsmødet er blevet markeret med 
valgår, så vi fremadrettet ved, hvem der er på valg. 
 

3 Ny alkoholpolitik Til godkendelse – bilag tilgår snarest  
Tilføjet: Se bilag – Martin Drejer noterer og drøfter 
med bestyrelsen, så formuleringerne/præciseringer 
er på plads og godkendt. Martin sikrer, at justeringer 
bliver rettet i originalen. 
 

4 Udviklingsplan Hvilke tiltag skal vi sætte i gang? 
Samt status på rekruttering. 
 
Rekruttering: 
Der har været møde vedr. indsats. Malene har været 
i dialog med Korpskontoret, som gerne vil give input 
og videndele. Malene har efterspurgt 
hjælp/samarbejde fra korpset ift. at få data på 
rekrutteringsindsatser. 
Vores empiri viser, at folk har hørt om os til 
Snapsting, på gågaden og andre steder. 
Koncept. Der er udviklet en kasse med et løb, så to 
mand kan tage med, så man har en aktivitet.  
Vi vil også gerne have børnene herud og forsøger at 
få aktivitet i KLC, så det kan være en decideret 
aktivitet for skoler.  
Indsats søndag den 11. maj. Herudover også indsats 
til på SoMe i samarbejde med Jesper Aagaard fra 
Earvox. 
 
OBS på sammenhold som drivkraft.  
OBS på, om der følges godt nok op på, hvorfor 
spejderne stopper.  

https://klcviborg.dk/


 

 

 
Dennis har talt med ejer af virksomheden Zupa, som 
gerne vil bidrage med ”NGO-arbejde” fx grafisk og 
andet.  
 
Nordre Skole, Vestre Skole og Vestervang Skole er 
primære skoler / indsatsområder.  
 
Bestyrelsen godkendte, at det er ok at stille nye i 
udsigt, at børn kan gå gratis til spejder frem til 
sommer, når rekrutteringsindsatsen går i gang. (De 
meldes ind, men betaler 0 kr.)  
 

5 Fildeling og booking Vi savner fortsat en fornuftig løsning på fildeling og 
booking i gruppen.  
 
Max og Jacob har undersøgt. Mange gratis tjenester, 
når man er op til ca. 10 brugere, men svært når det 
skal være fx 50 brugere. 
De forsøger nu at tage fat i korpset ift at drøfte 
muligheder, og hvad andre store grupper gør.  
 
Vedr. booking 
Bestyrelsen beslutter at tage beløb af hensættelser, 
så der kan komme en god løsning med elektroniske 
døre mv. Nøgler udfases og brikløsning kommer til. 
Mere fleksibelt. I første omgang uden 
videoovervågning. Det er Fam. Eisenhart, der står for 
det. 
 

6 Fondsansøgning, Fort 
Knox 

Ca. 220.000 kr. for at lægge vand ind og 
toiletfaciliteter på Fort Knox. Stedet kan ikke bruges, 
før vi har det på plads. 
Bestyrelsen godkender, at WS bruger ca. 33.000 
kroner i medfinansiering, såfremt der findes 
fondsmidler. Martin tager kontakt til både Steen og 
Fort Knox-udvalget. 
Dennis har også lokale åbninger ift. fondsbevillinger.  
 

7 Nyt fra Formand WS kan overtage Gammelstruphytten, og WS er 
eneste interesseret. Vi afventer Viborg Kommune.  
 
Det går godt med gårdværten, som efterhånden 
overtager mere og mere. Bl.a. modtager han 
henvendelser på Gårdværts-mailen. 
 



 

 

8 Nyt fra GL Næste ledermøde drøftes bl.a. deltagelse i 
Spejdernes Lejr – der er i nogle grene rejst tvivl om, 
hvorvidt så stor en lejr er den bedste idé for alle 
grene. Det kræver meget lederkraft for noget, der 
måske ikke er den optimale oplevelse. (Senest 1. 
maj 2026 skal vi søge hyttelejetilskud, hvor det er 
vigtigt, hvor mange der anslås at deltage.) 
 
Der er blevet opdateret hjemmeside med fotos af 
ledere. Der mangler bestyrelsen. 
 
Classic Race Viborg har spurgt til mulighed for at slå 
telte op på græsmarken bag brevduerne og evt. 
parkering. 
 

9 Kommende møder 2025 
Torsdag den 8/5 kl. 19.00 
Torsdag den 28/8 kl. 19.00 
Torsdag den 30/10 kl. 19.00  
Torsdag den 4/12 kl. 19.00 
 
2026 
Torsdag den 22/1 kl. 19.00  
Onsdag d. 18/2 kl. 17.30 (grupperådsmøde) 

10 Evt. 
 
Deltagelse i Fritterfestival 
den 8. maj kl. 12-16 i 
Nordisk Park ift. 
rekruttering  
 
 
Til næste møde 
 
 
 

 
 
Jens Ole og Malene holder snor i henvendelse. ”Så 
du os på Fritterfestival?” 
 
 
 
 

- Fotos af bestyrelsesmedl. til hjemmeside 
 

 



 

 

 


